
Från	Centern	
Centerpartiets	svar	på	utskickade	frågeställningar	inför	dialogmöte	
	
Vad	har	genomförts?	
• Stöttat	byggnation	på	landsbygden,	däremot	inte	alltid	fått	
igenom	bygglov.	

• Centerförslag	att	garantera	pengar	till	fiberföreningarna	för	
utbyggnad	av	fiber	innan	det	löst	sig	med	banken.	

• Drivit	igenom	ökat	föreningsbidrag	2022	
• Landsbygdspotten	–	en	halv	miljon	som	föreningar	kan	söka	
medel	ur	

• Avsatt	medel	i	kommunen	där	orter/föreningar	kan	söka	för	
att	få	elljusspår	

	
Viktiga	frågor	framöver	
• Centerpartiet	har	lämnat	in	synpunkter	inför	beslutet	om	
Översiktsplan	på	bl	a	

• Möjlighet	för	byggnation	både	i	samhället	och	på	
landsbygden.	

• Förenkla	för	byggnation	på	landsbygden.	
• Service	som	finns	i	Väring	ska	bibehållas	och	gärna	utvecklas.	
• Väring	ska	inte	betecknas	som	lokalort.		
• Skola,	förskola	och	fritidshem	dimensionerad	för	traktens	
barn.	

• Gång	och	cykelväg	till	Skövde.	
• IT-näten	på	landsbygden	bör	ha	ringmatning,	alltså	matning	
från	två	håll.	Detta	för	att	öka	robustheten.	

• Bra	mobiltäckning	i	hela	kommunen.	
• Bygdegårdar	och	hembygdsgårdar	bör	säkras	för	framtiden.	
• Mötesplatser	ska	finnas	över	hela	kommunen.	Utformas	i	
samråd	med	de	som	bor	i	resp	område.		

• Laddstationer	över	hela	kommunen.	
• Fler	bussturer	framförallt	på	helger	

	
	
	
	


